



**URGENT -POSTPONEMENT DEADLINE AND SENDING OF OFFERS BY EMAIL**  
**The Acquisition of Ink Cartridges and Maintenance and Repair of WAPP**  
**Printers and Copiers**

Sir/Madam,

Please note that due to Coronavirus crisis, the submission deadline for the subject contract is postponed. The new deadline is **Tuesday March 31, 2020 at 10:00 am** Cotonou time.

Bids must be sent by email to the following WAPP secure address:  
[procurement@ecowapp.org](mailto:procurement@ecowapp.org)

Bids will be opened exceptionally behind closed doors (without the presence of the bidders' representatives) under the supervision of the WAPP Procurement Committee. The Minutes of opening will be sent to the bidders immediately after the opening.

**Modification of Clauses :**

*IC 20.1 « A Bid Security shall not be required »*

*IC 20.2 « The amount of the bid security is : Not applicable »*

Best regards

-----

**URGENT-REPORT DATE LIMITE ET ENVOI DES OFFRES PAR COURRIEL- ACQUISITION DE  
CARTOUCHES D'ENCRE ET ENTRETIEN ET REPARATION DES IMPRIMANTES ET DE COPIEURS  
DE L'EEEOA**

Monsieur/Madame,

Veuillez noter qu'à cause de la crise du Coronavirus, la date limite de soumission du marché en objet reportée. La nouvelle date limite est fixée au **Mardi 31 mars 2020 à 10 :00 heure** de Cotonou est maintenue.

Les offres doivent être envoyées par courriel sur l'adresse sécurisée de l'EEEOA ci-après :  
[procurement@ecowapp.org](mailto:procurement@ecowapp.org)

L'ouverture des offres se fera exceptionnellement à huis clos (sans la présence des représentants des soumissionnaires) sous la supervision du Comité de Passation des Marchés de l'EEEOA. Le PV d'ouverture des offres sera transmis aux soumissionnaires aussitôt après l'ouverture.

**Modification des Clauses :**

*IC 20.1 « Une garantie de soumission est exigée »*

*IC 20.2 « Le montant de la garantie de soumission est : Non applicable »*

Meilleures salutations